
Емир Кабил 

Питања постављена Савјету министара БиХ, Влади Републике Српске и Влади 

Федерације БиХ: 

''1. Зашто од првог дана када је проглашено стање елементарне непогоде није 

оформљен 

     интервентни кризни штаб на нивоу државе који би координирао рад нижих нивоа 

и  

     дефинисао ко је за шта надлежан? 

1. Постоји ли уопште сачињен план на државном нивоу у случају стања 

елементарне непогоде? 

2. Колико годишње средстава за свој рад добија цивилна заштита, коме они 

одговарају за утрошак новца и ко врши контролу утрошка новца? 

3. Зашто, као што се то ради у свим другим државама, одмах није мобилисана 

војска (припадници Оружаних снага БиХ) и специјалне полицијске јединице на 

свим нивоима? 

4. Зашто није издата наредба за радну обавезу свим запосленим у јавном сектору?'' 
 


